

Excerpt from:
*The Budget Implementation and Tax Statutes
Amendment Act, 2013, S.M. 2013, c. 55*

MEMBERS' SALARIES REGULATION

Members' Salaries Regulation amended

67(1) *The **Members' Salaries Regulation** made under **The Legislative Assembly Act** is amended by this section.*

67(2) *Clause 1(2)(b) is amended by striking out "subsection (2.1)" and substituting "subsections (2.1) and (2.2)".*

67(3) *Subsection 1(2.2) is amended by striking out "For the pay periods" and substituting "Despite subsection (2.1), for the pay periods".*

67(4) *Subsection 1(2.3) is amended by striking out "before April 1, 2014" and substituting "within the economic recovery period, as defined in section 16.2 of that Act".*

Note: *Section 67 of **The Budget Implementation and Tax Statutes Amendment Act, 2013, S.M. 2013, c. 55**, came into force on December 5, 2013.*

Extrait de la *Loi d'exécution du budget de 2013
et modifiant diverses dispositions législatives
en matière de fiscalité, c. 55 des L.M. 2013*

RÈGLEMENT SUR LES TRAITEMENTS DES DÉPUTÉS

*Modification du **Règlement sur les traitements des députés***

67(1) *Le présent article modifie le **Règlement sur les traitements des députés** pris en application de la **Loi sur l'Assemblée législative**.*

67(2) *L'alinéa 1(2)b est modifié par substitution, à « du paragraphe (2.1) », de « des paragraphes (2.1) et (2.2) ».*

67(3) *Le paragraphe 1(2.2) est modifié par substitution, à « Pour les périodes », de « Sous réserve du paragraphe (2.1), pour les périodes ».*

67(4) *Le paragraphe 1(2.3) est modifié par substitution, à « avant le 1^{er} avril 2014 », de « au cours de la période de relance économique, au sens de l'article 16.2 de la **Loi**, ».*

Note : *L'article 67 de la **Loi d'exécution du budget de 2013 et modifiant diverses dispositions législatives en matière de fiscalité, c. 55 des L.M. 2013**, est entré en vigueur le 5 décembre 2013.*